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     Protokół Nr 107/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 15 maja 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:20 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Zbigniew Marszałek - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

4. Andrzej Rudnicki - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

5. Mirosław Piwowarczyk - Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

6. Urszula Sawicka - Radna Rady Powiatu w Myśliborzu 

7. Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

8. Ewelina Mazurak–Januchowaska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 5 sprawy dotyczącej wyrażenia zgodny na podpisanie umowy 

dotyczącej zadania pn. „Modernizacja ewidencji gruntów i budynków w zakresie 

granic działek ewidencyjnych, budynków  i konturów użytków gruntowych oraz 

weryfikacja i uzupełnienie danych opisowych i atrybutów obrębu Ławy w gminie 

Myślibórz”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji finansowej Powiatu Myśliborskiego. 

4. Wyrażenie zgody na podpisanie z wybranymi wykonawcami: 

- umowy na przechowywanie na przystani nad Jeziorem Myśliborskim statków lub innych 

obiektów pływających, usuniętych z obszarów wodnych na terenie powiatu myśliborskiego  

z wyjątkiem Jeziora Barlineckiego. 

- umowy na usuwanie z Jeziora Barlineckiego oraz przechowywanie na przystani na Jeziorze 

Barlineckim statków lub innych obiektów pływających.  

5. Wyrażenie zgodny na podpisanie umowy dotyczącej zadania pn. „Modernizacja 

ewidencji gruntów i budynków w zakresie granic działek ewidencyjnych, budynków   

i konturów użytków gruntowych oraz weryfikacja i uzupełnienie danych opisowych  

i atrybutów obrębu Ławy w gminie Myślibórz”. 

6. Sprawy różne: 
- Zapoznanie się z pismem Burmistrza Dębna z dnia 6.05.2020r. w sprawie zwołania Nadzwyczajnego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w kwestii 

przekazania środków na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 4 

Wyrażenie zgody na podpisanie z wybranymi wykonawcami: 

- umowy na przechowywanie na przystani nad Jeziorem Myśliborskim statków lub 

innych obiektów pływających, usuniętych z obszarów wodnych na terenie powiatu 

myśliborskiego z wyjątkiem Jeziora Barlineckiego. 

- umowy na usuwanie z Jeziora Barlineckiego oraz przechowywanie na przystani na 

Jeziorze Barlineckim statków lub innych obiektów pływających.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji finansowej Powiatu Myśliborskiego. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła materiał dotyczący prognozowanych dochodów i wydatków budżetu Powiatu 

Myśliborskiego w 2020 roku. Jest to podsumowanie wcześniej dokonanych analiz.  

Przekazała, że w związku z zaistniałą sytuacja epidemiczną zagrożona jest realizacja 

dochodów własnych Powiatu. 

Zwróciła uwagę, że Powiat nie posiada wielu dochodów i jest uzależniony od środków  

z budżetu Państwa. Jednym z głównych dochodów jest udział w podatku PIT. W związku  

z pandemią COVID-19 Powiat może nie otrzymać kwoty 1 785 000,00 zł. 

Kwota ta może ulec zmianie w zależności od rozwoju sytuacji. Udział w PIT za miesiąc 

kwiecień 2020 w stosunku do miesiąca kwietnia 2019 roku zmalał o 40% jest to w naszym 

przypadku 500 000,00 zł. 
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Podyktowane jest to tym, że przedsiębiorcy mają możliwość wnioskować o odroczenie 

terminu płatności podatku. Ustawodawca pozwolił również na rozliczenie z PIT za 2019 rok 

do dnia 31 maja 2020 roku, czyli termin został wydłużony o miesiąc. Przedsiębiorcy mają 

również możliwość zastosowania postojowego w zakładach pracy oraz obniżenia pensji.  

Firmy analityczne przyjmują, że utrata dochodów przez Powiat Myśliborski w 2020 roku 

będzie na poziomie od 15-25%. 

Przedstawiła analizy dwóch różnych firm dotyczące badania zdolności obsługi długu przez 

samorząd oraz badania odporności na recesję w dobie koronawirusa. 

Zwróciła uwagę, że 15% spadek dochodów to kwota 2 600 000,00 zł. Przekazała, że  

w analizach nie uwzględniono jednak informacji na temat zmniejszenia subwencji oświatowej 

o kwotę 2 200 000,00 zł co ma duży wpływ na spadek dochodów. 

Łącznie braki w dochodach szacuje się na kwotę 4 852 000,00 zł. Składają się na to wpływy  

z opłaty komunikacyjnej - 400 000,00 zł. Związane jest to z wydłużeniem terminów 

administracyjnych, zamknięciem granic co przyczynia się na brak zakupu aut i ich rejestracji 

na terenie kraju, mieszkańcy powiatu również po utracie pracy nie dokonują zakupu nowych 

aut i wiele innych czynników. 

Kolejnym brakiem jest wspomniany wcześniej wpływ z udziału w podatku PIT – 

1 785 000,00 zł. Kolejny to wpływy z części oświatowej subwencji ogólnej – 2 200 000,00 zł,  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Andrzej Rudnicki 

Zapytał z jakiego powodu została zmniejszona ostateczna kwota subwencji ogólnej? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jest to wyjaśniane przez Wydział Edukacji. Wystąpiono z pismem do 

Ministerstwa Finansów o przedstawienie metodologii wyliczania subwencji dla Powiatu 

Myśliborskiego.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że pierwsze podane kwoty subwencji były o 2 200 000,00 zł wyższe niż 

ostateczne. Należy sprawdzić  obliczenia Wydziału z tym związane. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że kolejnym brakiem dochodów są wpływy z działalności warsztatów szkolnych 

w ZSiPO w Barlinku  na kwotę  27 000,00 zł. Podała informację o wykonaniu dochodów  

w placówce. 

Kolejnym brakiem dochodów są wpływy za odpłatność za pobyt mieszkańców w Domu 

Pomocy Społecznej w Myśliborzu – 260 000,00 zł. W placówce nie ma pełnego obłożenia.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o przyznanych grantach związanych z zabezpieczeniem miejsca kwarantanny 

dla osób kierowanych do placówki.   

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że w przypadku odroczenia płatności podatku PIT dochód ten wpłynie do 

Powiatu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że nie wpłynie od osób będących bezrobotnymi. Powiatowy Urząd Pracy 

informuje o wzroście liczby osób rejestrujących się w PUP. 

Przekazała, że kolejną pozycją  jeżeli chodzi o spadek dochodów to opłaty za turnusy  

w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu na kwotę 230 000,00 zł. Założono, że do końca 
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roku nie będą organizowane turnusy przez jednostkę. Jeżeli się pojawią to kwota ta ulegnie 

zmniejszeniu.  

Kolejna pozycja to wpływy z opłat i kar za korzystanie ze środowiska na kwotę 50 000,00 zł. 

Jest to kwota szacunkowa, ponieważ wynika ona z udziału przekazywanego powiatowi przez 

Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego. 

Zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi o opłaty za zajęcie pasa drogowego kwota ta jest dodatnia  

i wynosi + 100 000,00 zł. 

Poruszyła sprawę dotycząca wydatków. Zwróciła uwagę na braki w jednostkach 

oświatowych. W obliczeniach nie wzięto pod uwagę odpisu na ZFŚS, który uległ 

zwiększeniu. Przedstawiła szczegółowe zestawienie braków w dochodach i wydatkach  

w poszczególnych jednostkach oświatowych. Kwota jaką Powiat winien przeznaczyć dla 

jednostek to kwota 7 848 134,58 zł,  natomiast dla szkół niepublicznych 513 659,41 zł. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zapytał o subwencję wyrównawczą na Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach? 

Zwrócił uwagę na zmianę sytuacji w placówce.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że subwencja wyrównawcza będzie w miesiącu październiku. Wyjaśniła, że 

Ministerstwo Edukacji żąda w miesiącu październiku przedstawienia stanu wychowanków  

w jednostce na ostatni dzień każdego miesiąca. Nie jest brana pod uwagę liczba 

średnioroczna. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę na zwiększająca się liczbę wychowanków w ośrodku.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii wypracowania dochodów w poszczególnych punktach. Zwrócił uwagę, 

że gdyby nie brak wpływu subwencji oświatowej oraz wpływów z udziału w podatku PIT 

sytuacja nie byłaby tak zła.  Zwrócił uwagę na dodatni wynik wpływów z zajęcia pasa 

drogowego.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o wolne środki z lat ubiegłych? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na niedoszacowanie oświaty. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Andrzej Rudnicki 

Zapytał do kiedy jednostki oświatowe mają przygotować informację o oszczędnościach? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Wydział Edukacji wystąpił z wnioskiem do dyrektorów szkół i jednostek 

oświatowych o przygotowanie informacji w terminie do 20 maja br. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o pozostałe jednostki? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że na bieżąco jest analizowana sytuacja finansowa w jednostkach. Dyrektorzy 

są w bezpośrednim kontakcie ze Starostą. Zwróciła uwagę na braki w Domu Pomocy 
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Społecznej w Myśliborzu. Dotyczy to min. opłat za wyżywienie, ogrzewanie i energię 

elektryczną. Poruszyła kwestię wzrostu opłat za ogrzewanie. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Przekazała, że należy przygotować wniosek do SEC w Myśliborzu odnośnie zmiany mocy 

zamówieniowej dotyczącej ogrzewania w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu na 

kolejny okres grzewczy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Zapytała o braki w dochodach Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu dotyczące 

zmniejszenia ilości pensjonariuszy? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Przekazała, że jednostka liczy 170 mieszkańców, na ten moment brak jest 11 osób z uwagi na 

zagrożenie epidemiczne. Jest kolejka oczekujących, z otrzymanego grantu planuje się 

stworzenie miejsca kwarantanny, aby móc przyjmować kolejnych pensjonariuszy. Będzie one 

przygotowane w budynku hotelowym w m. Rów. Podała szczegóły dotyczące wykonywanych 

działań. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Zapytała o sytuację w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Odniosła się do wysokości subwencji oświatowej dla placówki. Zatrzymanie funkcjonowania 

placówki nie wynika ze złej woli dyrekcji, a z sytuacji epidemicznej, gdzie ministerstwo 

zabrania funkcjonowania tego typu placówkom. 

Odniosła się do kwestii poszerzenia oferty placówki. Należy pozyskać więcej osób 

korzystających z oferty DWDz celem bilansowania się jednostki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Andrzej Rudnicki 

Zapytał czy podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli zostały uwzględnione w przedstawionej 

analizie? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że wykonane analizy nie uwzględniają tego, jednak w subwencji podwyżka 

jest uwzględniona. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska  

Zapytała o arkusze organizacyjne na nowy rok szkolny? 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Odniosła się do uzgodnień jakie są prowadzone z dyrektorami placówek. Oszczędności są 

poszukiwane w każdej placówce.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że w analizie dochodów nie uwzględniono wpływu stanu epidemicznego na 

opłatę eksploatacyjną. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Poruszyła kwestię rządowych tarcz antykryzysowych dla samorządów. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że prawdopodobnie mogą zostać zmniejszony podatek od dochodów Skarbu 

Państwa z 25% na 50%, poluzowane zostaną wskaźniki, jednak trzeba będzie udowodnić, że 

utrata dochodów miała związek z koronawirusem. 

Odniosła się do kwestii spełnienia wskaźników przez Powiat Myśliborski. 

Poruszyła kwestię wydatków, gdzie wskazane w informacji dodatnie kwoty dotyczącą 

wydatków jakie należy zabrać. 

Planuje się zmniejszenie wydatków w kwocie 800 000,00 zł z dróg-remontów i usług oraz nie 

rozpoczętych inwestycji. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Sprzeciwiła się zmniejszeniu wydatków dotyczących dróg powiatowych. Poprosiła  

o przeanalizowanie szczegółowo planów finansowych poszczególnych wydziałów  

i jednostek. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że zmniejszenie dotyczyć będzie również wydatków Starostwa Powiatowego na 

kwotę 800 000,00 zł. Dotyczy to dotacji dla jednostek oświatowych niepublicznych, promocji 

oraz wydatków na radę powiatu oraz wydziału organizacyjnego. 

Kolejnym wydatkiem jest kwota 200 000,00 zł z Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu 

oraz kwota 200 000,00 zł z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu.  

Ponadto jeden z projektów na szkoły  nie uzyskał dofinansowania, gdzie zaplanowano wkład 

własny w kwocie 100 000,00 zł. 

Przekazała, że biorąc pod uwagę zmniejszenie dochodów na kwotę 4 852 000,00 zł i wydatki 

1 916 000,00 zł łącznie budżet na minus to kwota 6 768 000,00 zł. 

kwota wolnych środków to 5 000 000,00 zł. Zatem brakująca kwota to 1 768 000,00 zł. 

Zostały złożone wnioski do ZUS o zwolnienie z opłacenia składek dla jednostek 

zatrudniających do 49 pracowników na kwotę 620 000,00 zł i wniosek o umorzenie lub 

odroczenie zwrotu subwencji oświatowej za MOW Renice w kwocie 784 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o spadek dochodów w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu na kwotę 260 000,00 

zł. Natomiast wydatki należy zwiększyć do kwoty 500 000,00 zł. Z czego to wynika? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że budżet DPS był oszacowany na poziomie wpływów na utrzymanie 

mieszkańca w jednostce. Jednak potrzeby placówki są wyższe niż wysokość wpływów. 

Odpłatność za pobyt jest nadal zbyt niska, aby utrzymać DPS. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Zwróciła uwagę, że sytuacja ta dotyczy również Regionalnej Placówki Opiekuńczo-

Terapeutycznej w Dębnie. Zasada naliczania nowych stawek dotyczy wydatków za poprzedni 

rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że w wydatki te nie wlicza się inwestycji i remontów co znacznie zaniża 

wysokość odpłatności. 

Przekazała, że podsumowując brakująca kwota w budżecie Powiatu to 300 000,00 zł po 

uwzględnieniu wszystkich działań związanych ze zmniejszeniem wydatków. 
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Niepokojącym jest jednak wynik bieżący budżetu na kwotę 752 456,00 zł. Art. 242 ustawy  

o finansach publicznych wskazuje, że dochody bieżące powinny pokrywać wydatki bieżące. 

Odniosła się do kwestii spełniania wskaźników budżetu. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 13:20 zarządził przerwę w obradach zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:30 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła sprawę nie spełniania wskaźnika wynikającego z art. 243. To co się dzieje w 2020 

roku ma wpływ na kolejne lata.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na kwestię funkcjonowania Centrum Usług Wspólnych. Udało się zapanować 

nad sytuacją w jednostce. Analizowane są wszystkie wydatki jakie są ponoszone. Poruszył 

sprawę organizacji pracy w jednostce. Podał informację dotyczącą wyników przeprowadzonej 

kontroli. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zawnioskował o przygotowanie  szczegółowego opisu pozyskania oszczędności wykazanych 

w informacji dotyczących kwoty 800 000,00 zł związanej z wydatkami na drogi, remonty  

i usługi. Zapytał czy wydział inwestycji obsługuje wszystkie jednostki? 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje dotyczące funkcjonowania wydziału. Poruszył sprawę dotycząca 

realizacji inwestycji przez wydział. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył sprawę realizacji inwestycji w m. Ożar i wykonania zjazdów do posesji. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Złożył wyjaśnienia dotyczące realizacji przedmiotowej inwestycji. 

 

Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska  

Zawnioskowała o przygotowanie zestawienia wszystkich wniosków dotyczących remontów 

i  naprawy dróg powiatowych w okresie od miesiąca sierpnia 2019 roku do maja 2020 roku 

oraz sposobu ich realizacji przez Wydział Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do przedstawionych materiałów przez Wydział Finansowy. Poprosił o to, aby 

mógł uczestniczyć w uzgodnieniach dotyczących propozycji zmniejszenia wydatków. 

Poprosił o wyjaśnienia dotyczące propozycji zmniejszenia o kwotę 800 000,00 zł wydatków 

na drogi, remonty i usługi. 

Zawnioskował, aby raz w miesiącu Zarząd Powiatu otrzymywał informacje na temat bieżącej 

sytuacji finansowej Powiatu Myśliborskiego. Poruszył sprawę przygotowania projektu 

budżetu na 2021 rok. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill  

Zaproponowała przychylenie się do przedmiotowego wniosku, aby co najmniej raz                    

w miesiącu była omawiana sytuacja finansowa Powiatu. Poprosiła o wspólne uzgodnienia 

dotyczące zmian w budżecie. 
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Zarząd Powiatu przychylił się do przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Członek Zarządu -Mariusz Kuziel  

Zawnioskował o przygotowanie informacji na temat wysokości wynagrodzeń w rozbiciu 

na  stanowiska w poszczególnych jednostkach i Wydziałach Starostwa Powiatowego. 

Poprosiła, aby Zarząd przeanalizował te dane. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgodny na podpisanie umowy dotyczącej zadania pn. „Modernizacja 

ewidencji gruntów i budynków w zakresie granic działek ewidencyjnych, budynków   

i konturów użytków gruntowych oraz weryfikacja i uzupełnienie danych opisowych  

i atrybutów obrębu Ławy w gminie Myślibórz”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że w wyniku 

przeprowadzonego postępowania przetargowego wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejszą złożyła 

firma GEOSIT ze Szczecina na kwotę 140 900,00 zł. Środki na zadanie zostały zabezpieczone 

w budżecie Powiatu na 2020 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  i odczytał pismo Burmistrza Dębna z dnia 6.05.2020r. w sprawie zwołania 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. w kwestii przekazania środków na podwyższenie kapitału zakładowego 

w spółce. 

(Pismo  stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 
 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię powołania nowego Prezesa Spółki szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. Przekazał, że projekt umowy został przesłany do Pana Zygmunta 

Siarkiewicza. Przekazał, że nie ma informacji ze strony Pana Zygmunta Siarkiewicza w tej 

sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że oczekuje na przegłosowanie wniosku o odwołanie Krzysztofa Prętnickiego ze 

stanowiska Prezesa Spółki szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
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Poinformowała, że skontaktowała się z Panem Zygmuntem Siarkiewiczem, który 

poinformował, że po przeczytaniu otrzymanego projektu umowy rezygnuje z objęcia 

stanowiska Prezesa Spółki. 

Aczkolwiek jest jeszcze szansa na przeprowadzenie rozmowy z kandydatem w tej sprawie  

i dokonać przeanalizowania zapisów umowy. 

Zwróciła uwagę, że pomimo tego należy podejmować decyzje dotyczące szpitala. Zwróciła 

uwagę, że czekając na zatrudnienie nowego Prezesa spółki może upłynąć zbyt dużo czasu. 

Obecnie Prezes Szpitala nie pełni obowiązków z uwagi na zły stan zdrowia, a spółka jest 

zarządzana przez Prokurenta. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się z tym, że należy podjąć działania w tej sprawie. Należy zmienić Radę Nadzorczą 

i po odwołaniu Prezesa przekazać prowadzenie spółki Prokurent szpitala. 

Zwróciła uwagę na sytuacje spółki. Koszty zarządu są bardzo wysokie. Odniosła się do 

informacji przekazywanych w przestrzeni publicznej dotyczących spółki. 

Zwróciła uwagę, że w dalszym ciągu nie otrzymała odpowiedzi na składane przez nią wnioski 

do Prezesa Spółki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię dotyczącą odpowiedzialności za życie i zdrowie mieszkańców Powiatu. 

Odniósł się do kwestii odwołania Prezesa Spółki. Poruszył sprawę działań związanych  

z ustalonymi zadaniami.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat związany z kandydaturą Zygmunta Siarkiewicza na stanowisko Prezesa Spółki 

szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. Zwrócił uwagę, że kandydatura ta 

została zaakceptowana przez Zarząd Powiatu oraz Burmistrza Dębna. Projekt umowy został 

przesłany do kandydata, który nie przyjął zapisów w niej zawartych. Przekazał, że należy 

ponownie zorganizować spotkanie Zarządu Powiatu z Panem Zygmuntem Siarkiewiczem  

i przeanalizować zapisy umowy. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że Pan Zygmunt Siarkiewicz otrzymał projekt umowy i powinien wskazać 

jakie uwagi proponuje wnieść do jej treści. Pomimo tego otrzymaliśmy informację, że nie jest 

on zainteresowany. Zapytał czy nie jest zainteresowany warunkami umowy, czy też objęciem 

funkcji Prezesa. Powinien wskazać jakie zapisy umowy mu nie odpowiadają i przekazać je do 

poprawy. Powiat przedstawił konkretną propozycję zatrudnienia. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że w projekcie umowy nie zawarto zapisów zgodnych z wcześniejszymi 

ustaleniami. Przekazała, że należy ponownie zorganizować spotkanie w tej sprawie. 

  

Kolejno: 

 

Wicestarosta – Alicja Prill  
Zaproponowała rozpatrzenie dodatkowej sprawy dotyczącej Wyrażenia zgody na 

podpisanie wniosku w sprawie projektu "Region Dobrego Wsparcia". 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 
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Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła informacje dotyczące projektu „Region Dobrego Wsparcia”. Liderem projektu 

będzie Województwo Zachodniopomorskie/Regionalny Ośrodek Polityki społecznej  

w Szczecinie, natomiast projekt będzie realizowany wspólnie z trzema partnerami. Projekt 

będzie finansowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020, oś priorytetowa VII Włączenie społeczne, 

działanie 7.6 Wsparcie rozwoju usług społecznych świadczonych w interesie ogólnym. 

W ramach projektu zakłada się utworzenie minimum 5 mieszkań wytchnieniowych na terenie 

województwa zachodniopomorskiego, w których zapewni się całodobową opiekę 

niepełnosprawnemu dziecku lub osobie dorosłej na czas, gdy nie może jej sprawować 

opiekun, np. z uwagi na zdarzenie losowe czy potrzebę odpoczynku. Planuje się również ew. 

wykorzystanie mieszkań w celu zapobiegania i minimalizowania skutków COVID-19. 

Grupa docelowa projektu to m.in.: 

 osoby potrzebujące wsparcia w codziennym funkcjonowaniu,  

 osoby z niepełnosprawnościami i ich rodziny,  

 opiekunowie faktyczni osób potrzebujących wsparcia w codziennym funkcjonowaniu.  

Dofinansowanie z Projektu do 200.000,00 zł bez wkładu własnego. 

Przewidywany termin realizacji działań zmierzających do utworzenia mieszkań 

wytchnieniowych: 1 lipca 2020 r. – 31 marca 2023 r. Należy zagwarantować trwałość 

projekty przez 36 miesięcy. 

W ramach ww. działań projektu możliwe będzie m.in. sfinansowanie: 

 opracowania dokumentacji technicznej mieszkań,  

 niezbędnych prac modernizacyjno-adaptacyjnych,  

 wyposażenie mieszkania - zakup środków trwałych,  

 wdrożenie platformy inteligentnego mieszkania (czujniki, zaplecze informatyczne),  

 zryczałtowanych kosztów pobytu osoby w mieszkaniu (wyżywienie, opieka, koszty 

pozostałe dostosowane do potrzeb odbiorców) w wysokości nie większej niż 220 zł/doba  

 koszty czynszu i eksploatacji w okresie realizacji projektu  

Zwróciła uwagę, że projekt jest realizowany w Szczecinie i Koszalinie i jego efekty są bardzo 

korzystne. 

Przekazała, że przy składaniu wniosku planuje się podać trzy lokalizację mieszkań będą to 

pomieszczenia znajdujące się na ul. Północnej 15 w Myśliborzu , Spokojnej 13 w Myśliborzu 

oraz w budynku hotelowym w m. Rów. 

Zawnioskowała o wyrażenie zgody na złożenie formularza zgłoszeniowego do 

przedmiotowego projektu. Złożyła wyjaśnienia na temat wymogów projektu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy dofinansowanie w kwocie 200 000,00 zł jest jednorazowe? 

 

Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że tak. W ramach projektu będzie również wypłacany zryczałtowanych 

kosztów pobytu osoby w mieszkaniu (wyżywienie, opieka, koszty pozostałe dostosowane do 

potrzeb odbiorców) w wysokości nie większej niż 220 zł na dobę. 

Zwróciła uwagę, że w ramach opieki wytchnieniowej złożono już wniosek o wsparcie 

specjalistów dla rodzin min. dietetyka, psychologa. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy dokonano obliczeń dotyczących kosztów utrzymania mieszkania? 

 

Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie dokonywała obliczeń z tym związanych. Jednakże w ramach projektu 

będzie wypłacana kwota pobytu osoby w mieszkaniu  w wysokości nie większej niż 220 zł na 

dobę. Oddzielnie finansowane będą koszty czynszu i eksploatacji mieszkania w okresie 

realizacji projektu. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że sprawa dotyczy jedynie złożenia formularzu zgłoszeniowego, a nie 

decyzja o przystąpieniu do projektu. Jeżeli nie wykonamy zgłoszenia w dniu dzisiejszym nie 

będzie możliwości przystąpienia do projektu. Przedstawiła argumentację dotycząca 

przystąpienia do przedmiotowego projektu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16:10 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


